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Rada Gminy Świerklaniec 

Radni 

Protokół nr LXXII/22 

LXXII Sesja w dniu 29 grudnia 2022 r.  

Obrady rozpoczęto 29 grudnia 2022 r. o godz. 14:30, a zakończono 

o godz. 17:05 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków (lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu). 

 

1. Otwarcie sesji.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Wasążnik otworzył LXXII sesję Rady Gminy Świerklaniec, 

po czym przywitał zebranych Radnych i gości.  

Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że sesja została zwołana na 

podstawie art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym.  W dalszej części odczytał informację 

związaną z przetwarzaniem danych osobowych RODO dotyczącą udziału w sesji Rady Gminy 

Świerklaniec. Na podstawie elektronicznej listy obecności stwierdził, że obrady są prawomocne. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały nr 561 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2022. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały nr 561 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022 pod pozycją nr 9.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Kania, Jerzy Siwy 

 

Po wprowadzonych zmianach porządek obrad niniejszej sesji przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 550 w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu 

postępowania rekrutacyjnego do publicznego przedszkola, oddziału przedszkolnego 

w publicznej szkole podstawowej lub publicznej innej formy wychowania przedszkolnego, 

dla których Gmina Świerklaniec jest organem prowadzącym oraz określenia dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 551 w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również trybu ich pobierania. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 552 w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 553 w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za 

zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie Gminy Świerklaniec. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 554 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 555 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2022 – 2037. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 561 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2022. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 556 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2023 – 2038. 
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11. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 557 w sprawie budżetu Gminy Świerklaniec na 2023 

rok. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 558 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Bytom w 2023 roku. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 559 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Świerklaniec na 2023 rok. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 560 w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia 

skargi na działalność Wójta Gminy Świerklaniec. 

15. Informacja Wójta Gminy o stanie inwestycji budowy kanalizacji na terenie Gminy. 

16. Sprawozdanie z realizacji zadań nad Zalewem Nakło-Chechło w 2022 r. 

17. Przyjęcie protokołów z sesji w dniu 30.11.2022 r. oraz sesji nadzwyczajnej w dniu 

07.12.2022 r. 

18. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał Rady Gminy, działalności w okresie 

międzysesyjnym oraz innych istotnych dla Gminy spraw. 

19. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

20. Informacje i komunikaty w sprawach bieżących. 

21. Zakończenie. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 550 w sprawie określenia kryteriów 

drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do publicznego 

przedszkola, oddziału przedszkolnego w publicznej szkole podstawowej 

lub publicznej innej formie wychowania przedszkolnego, dla których 

Gmina Świerklaniec jest organem prowadzącym oraz określenia 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów.  

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych wydała pozytywną opinię do projektu uchwały 

nr 550 w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do 

publicznego przedszkola, oddziału przedszkolnego w publicznej szkole podstawowej lub publicznej 

innej formie wychowania przedszkolnego, dla których Gmina Świerklaniec jest organem 

prowadzącym oraz określenia dokumentów będących niezbędnych do potwierdzenia tych 

kryteriów.     
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W dyskusji udział wzięli: 

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, przedstawił najważniejsze założenia projektu uchwały nr 550 

w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do 

publicznego przedszkola, oddziału przedszkolnego w publicznej szkole podstawowej lub 

publicznej innej formie wychowania przedszkolnego, dla których Gmina Świerklaniec jest 

organem prowadzącym oraz określenia dokumentów będących niezbędnych do 

potwierdzenia tych kryteriów. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 550 w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu 

postępowania rekrutacyjnego do publicznego przedszkola, oddziału przedszkolnego w publicznej 

szkole podstawowej lub publicznej innej formy wychowania przedszkolnego, dla których Gmina 

Świerklaniec jest organem prowadzącym oraz określenia dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia tych kryteriów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

Uchwała Nr LXXII/526/22 w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania 

rekrutacyjnego do publicznego przedszkola, oddziału przedszkolnego w publicznej szkole 

podstawowej lub publicznej innej formy wychowania przedszkolnego, dla których Gmina 

Świerklaniec jest organem prowadzącym oraz określenia dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia tych kryteriów, stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
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4. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 551 w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych wydała pozytywną opinię do projektu uchwały 

nr 551 w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania.  

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Katarzyna Shuheber, Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Świerklańcu, 

poinformowała, że po przeprowadzeniu postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego zmianie uległa stawka odpłatności zarówno z zakresu świadczenia usług 

opiekuńczych, jak i specjalistycznych usług opiekuńczych, w związku z czym niezbędne jest 

podjęcie stosownej uchwały w tym zakresie.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 551 w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

Uchwała Nr LXXII/527/22 w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 552 w sprawie szczegółowych zasad 

ponoszeniu odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym. 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych wydała pozytywną opinię do projektu uchwały 

nr 552 w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu 

chronionym. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Katarzyna Shuheber, Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Świerklańcu, 

poinformował, że w związku z rozstrzygnięciem nadzorczym Nadzoru Prawnego Wojewody 

Śląskiego, konieczne jest ponowne podjęcie stosownej uchwały, która uwzględnia 

wszystkie wskazane uwagi.   

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 552 w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w mieszkaniu chronionym. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

Uchwała Nr LXXII/528/22 w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w mieszkaniu chronionym, stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 553 w sprawie ustalenia wysokości 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie Gminy 

Świerklaniec. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 553 

w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie Gminy 

Świerklaniec.  

W dyskusji udział wzięli: 

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, wprowadził autopoprawkę do projektu uchwały nr 553 

w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego, gdzie: 

•  § 3. „Za zajęcie 1 m2 powierzchni pasa drogowego, o którym mowa w § 1 pkt 2 

ustala się stawki opłat za każdy rok umieszczenia w wysokości:” w ust. 2 przyjmuje 

brzmienie: „dla pozostałych urządzeń umieszczonych: 

a) jezdni – 25,00 zł; 

b) poza jezdnią – 20,00 zł.”   

• § 3. „Za zajęcie 1 m2 powierzchni pasa drogowego, o którym mowa w § 1 pkt 3 

ustala stawki opłat za każdy dzień zajęcia w wysokości:” w ust. 2 przyjmuje 

brzmienie: „reklamy – 10,00 zł”. 

• Pani Sylwia Waloszek, Kierownik Biura ds. Infrastruktury Drogowej, poinformowała, że 

przedstawiony projekt uchwały ma na celu dostosowanie przepisów prawa miejscowego 

do przepisów znowelizowanej ustawy o drogach publicznych. 

• Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, zwrócił się z prośbą o przedstawienie 

zakresu wprowadzonych zmian. 

• Pani Sylwia Waloszek, Kierownik Biura ds. Infrastruktury Drogowej, szczegółowo 

przedstawiła wszystkie wprowadzone zmiany.   

• radny Łukasz Lesik podziękował za wprowadzenie autopoprawki do omawianego projektu 

uchwały. W dalszej części zwrócił się z zapytaniem, czy są prowadzone kontrole w zakresie 

uiszczania opłat za umieszczenie reklam w pasie drogowym.  

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, poinformowała, że do Urzędu Gminy nie wpłynął 

jeszcze wniosek w zakresie umieszczania reklamy w pasie drogi gminnej. Zaznaczyła, że 
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Biuro ds. Infrastruktury Drogowej na bieżąco prowadzi kontrole dróg gminnych i wszystkie 

tego przypadki zostaną niezwłocznie odnotowane i zostaną podjęte stosowne działania.  

• radny Michał Nolewajka zwrócił się z zapytaniem, dotyczącym sposób obliczania opłaty 

w przypadku niepełnych metrów zajmowanej powierzchni  

• Pani Sylwia Waloszek, Kierownik Biura ds. Infrastruktury Drogowej, poinformowała, że 

opłata dla wszystkich reklam o powierzchni do 1 m2, jest naliczana jak dla reklam 

o powierzchni 1 m2. 

• radny Eugeniusz Wajs poruszył temat prywatnych samochodów pozostawianych w pasie 

drogowym w ciągu ul. Plebiscytowej i Kościuszki w Świerklańcu.   

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, przedstawił informacje na temat przeprowadzonych 

konsultacji społecznych na temat organizacji ruchu w ciągu ul. Kościuszki i Plebiscytowej 

w Świerklańcu. Dodał, że wyniki konsultacji zostały opublikowane w Biuletynie Informacji 

Publicznej Urzędu Gminy Świerklaniec. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 553 w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych na terenie Gminy Świerklaniec z autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

 

Uchwała Nr LXXII/529/22 w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych na terenie Gminy Świerklaniec, stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 553 w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2022 rok. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 553 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.  

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Anna Hojka, Skarbnik Gminy, szczegółowo przedstawiła zmiany wprowadzone do 

budżetu gminy na 2022 rok. 
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Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 554 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

Uchwała Nr LXXII/530/22 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok, stanowi załącznik nr 6 

do protokołu.  

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 554 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2022 - 2037. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 554 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2022 – 2037. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Anna Hojka, Skarbnik Gminy, poinformowała, że zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2022 – 2037 wynikają ze zmian wprowadzonych do 

budżetu gminy na 2022 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 555 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Świerklaniec na lata 2022 – 2037. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

Uchwała Nr LXXII/531/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Świerklaniec 

na lata 2022 – 2037, stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 561 w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 561 

w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, poinformowała, że projekt uchwały dotyczy 

zdania pn. „Przebudowa budynku Ochotniczej Straży Pożarnej w Świerklańcu”, które ze 

względu na złe warunki atmosferyczne nie zostało zrealizowane w wyznaczonym terminie. 

Nadmieniła, że środki w wysokości 114.124,58 zł zostaną wydatkowane najpóźniej do 30 

czerwca 2023r.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 561 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają 

z upływem roku budżetowego 2022. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 



11 
 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

Uchwała Nr LXII/532/22 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2022, stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 556 w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2023 – 2038. 

Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, zaproponował, aby punkty 10 (Rozpatrzenie 

projektu uchwały nr 556 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Świerklaniec na lata 2023 – 2038) i 11 (Rozpatrzenie projektu uchwały nr 557 w sprawie budżetu 

Gminy Świerklaniec na 2023 rok) porządku obrad zostały omówione jednocześnie.  

Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, odczytał treść Uchwały Nr 4200/III/313/2022 

III Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 12 grudnia 2022 r. 

w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy  Świerklaniec projekcie uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2023 – 2038 (załącznik nr 9 do 

protokołu). 

Pan Michał Nolewajka, Wiceprzewodniczący Rady Gminy, odczytał treść Uchwały 

Nr 4200/III/311/2022 III Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach 

z dnia 12 grudnia 2022 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Świerklaniec 

projekcie uchwały budżetowej Gminy Świerklaniec na 2023 rok (załącznik nr 10 do protokołu). 

Pan Wojciech Bacik, Wiceprzewodniczący Rady Gminy, odczytał treść Uchwały 

Nr 4200/III/312/2022 III Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach 

z dnia 12 grudnia 2022 r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu w wysokości 

32.359.729,39 zł przyjętego w projekcie uchwały budżetowej na 2023 rok Gminy Świerklaniec 

(załącznik nr 11 do protokołu). 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 556 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2023 – 2038 

oraz projektu uchwały nr 557 w sprawie budżetu Gminy Świerklaniec na 2023 rok. 

Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, przytoczył zapis art. 21 ust. 1 ustawy z dnia 

07 października 1992 r. o regionalnych izbach obrachunkowych „Wydanie przez izbę negatywnej 

opinii o projekcie budżetu jednostki samorządu terytorialnego nie wstrzymuje procedury 

uchwalania budżetu, jednakże organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego obowiązany 

jest przed uchwaleniem budżetu przedstawić tę opinię organowi stanowiącemu jednostki 

samorządu terytorialnego wraz z odpowiedzią na zawarte w niej zarzuty.” 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, poinformował, że w odpowiedzi na zarzuty zawarte 

w przedstawionych opiniach Regionalnej Izby Obrachunkowej, przedłożono projekt 

uchwały nr 557 dotyczący budżetu gminy na 2023 rok wraz z autopoprawkami oraz projekt 

uchwały nr 556 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023 – 2038 ze 
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zmianami oraz uzupełnionym i rozszerzonym objaśnieniem wartości przyjętych do WPF, 

traktowanym jako odpowiedź łączna. W dalszej części wprowadził autopoprawkę do: 

o projektu uchwały nr 557 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Świerklaniec na 

2023 r. z autopoprawką, polegającą na sprostowaniu omyłki pisarskiej w § 5, który 

przyjmuje brzmienie: „Ustala się kwotę planowanego deficytu stanowiącą różnicę 

między dochodami i wydatkami budżetu Gminy w wysokości 27.809.729,39 zł”  

o projektu uchwały nr 556 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Świerklaniec na lata 2023 – 2038, gdzie na str. 29 w akapicie wyniki budżetu 

poprawna kwota to 27.809.729,39 zł. Natomiast na str. 31, która znajduje się przed 

załącznikami do objaśnień, w czwartym akapicie od dołu właściwa wartości to 

8.525.104,69 zł. 

Następnie przedstawił szczegółowo najważniejsze założenia budżetu gminy na 2023 rok 

oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Świerklaniec na lata 2023 – 2038. 

W dalszej kolejności przedstawił wskaźnik zależności zadłużenia gminy w stosunku do 

wysokości wykonania dochodów Gminy Świerklaniec.  

• radny Zbigniew Jarka zwrócił się z zapytaniem, jaka jest maksymalna wartość zadłużenia, 

którą można założyć w budżecie gminy.  

• Pani Anna Hojka, Skarbnik Gminy, poinformowała, że zgodnie z nowelizacją ustawy 

o finansach publicznych zadłużenie wyliczane jest poprzez wskaźniki, które są zawarte 

w objaśnieniach do Wieloletniej Prognozy Finansowej  

• radny Zbigniew Jarka (Ad Vocem) wyraził swoją opinię, że w stopniu zadłużenia musi być 

jakiś limit, do którego gmina może zostać zadłużona.  

• Pani Anna Hojka, Skarbnik Gminy, przytoczyła treść art. 243 ustawy o finansach 

publicznych. 

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, poinformował, że zgodnie z tzw. Tarczą 4.0 uchwaloną po 

pandemii COVID, poziom zadłużenia nie może przekraczać 80 % dochodów gminy ogółem 

w danym roku.  

• radny Zbigniew Jarka wyraził swoją opinię, że obecnie wystąpiły trudne czasy. W dalszej 

części wyraził swoją opinię, że decyzje w zakresie zaciągania pożyczek i wyboru zadań 

inwestycyjnych do realizacji powinny być podejmowane po konsultacjach z radnymi. 

Następnie odniósł się do tematu inwestycji związanej z realizacją II etapu modernizacji 

budynku Ośrodka Zdrowia w Świerklańcu.    

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy (Ad Vocem) poinformował, że przy realizacji 

inwestycji prowadzone są wszelkie starania, aby pozyskać środki zewnętrzne. Dodała, że na 

wszystkie zadania inwestycyjne przedstawione w projekcie budżetu gminy na 2023 rok są 

pozyskane środki zewnętrzne. W dalszej części przedstawiła informacja na temat 

wykorzystania środków z Funduszu Inwestycji Lokalnych. Nadmieniła, że zadanie 

polegające na budowie kanalizacji w ciągu ul. Lompy w Orzechu zostanie zrealizowane 

w ramach realizowanego obecnie zadania związanego z budową kanalizacji sanitarnej 

w Gminie Świerklaniec.  

• radny Zbigniew Jarka (Ad Vocem) wyraził swoją opinię, że wybierając zadania inwestycyjne 

do realizacji, trzeba brać pod uwagę głównie te, które będą służyć jak największej liczbie 

mieszkańców.  
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• radny Adam Francik zwrócił się z zapytaniem, czy budowa kanalizacji w ciągu ul. Lompy 

w Orzechu zostanie zrealizowana w przyszłym roku. 

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, poinformowała, że zadanie dotyczące budowy 

kanalizacji w ciągu ul. Lompy w Orzechu zostanie zrealizowane w przyszłym roku. 

• radny Łukasz Lesik poinformował, że zagłosuje „przeciw” w związku z opiniami Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Katowicach.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 556 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Świerklaniec na lata 2023 – 2038. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, Tomasz 

Kania, Michał Nolewajka, Jarosław Wasążnik 

PRZECIW (5) 

Kazimierz Flakus, Zbigniew Jarka, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Eugeniusz Wajs 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

 

Uchwała Nr LXXII/533/22 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Świerklaniec na lata 2023 – 2038, stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 557 w sprawie budżetu Gminy 

Świerklaniec na 2023 rok. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 557 w sprawie budżetu Gminy Świerklaniec na 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 



14 
 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Adam Francik, Jacek Grysko, Łukasz Janas, Tomasz 

Kania, Michał Nolewajka, Jarosław Wasążnik 

PRZECIW (5) 

Kazimierz Flakus, Zbigniew Jarka, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Eugeniusz Wajs 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

Uchwała Nr LXXII/534/22 w sprawie budżetu Gminy Świerklaniec na 2023 rok, stanowi załącznik 

nr 13 do protokołu.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 558 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Bytom w 2023 roku. 

Komisja Gospodarki, Budżetu i Inwestycji wydała pozytywną opinię do projektu uchwały nr 558 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Bytom w 2023 roku.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pan Marek Cyl, Wójt Gminy, poinformował, że w związku z kontynuacją współpracy 

z Gminą Bytom, polegającą na możliwości dowozu osób z terenu Gminy Świerklaniec do 

Izby Wytrzeźwień funkcjonującej w ramach struktury Centrum Przeciwdziałania 

Uzależnieniom w Bytomiu.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 558 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Bytom 

w 2023 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

Uchwała Nr LXXII/535/22 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Bytom w 2023 roku, 

stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 559 w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Świerklaniec na 2023. 

W dyskusji udział wzięli: 

• radny Tomasz Kania poinformował, że na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w dniu 05 grudnia 

2022 r. dokonano ustalenia planu pracy Komisji na przyszły rok i przedłożono do 

zatwierdzenia przez Radę Gminy Świerklaniec.   

• Pani Barbara Mateja, Sekretarz Gminy, poinformowała, że Wójt Gminy w swoim 

stanowisku wyraził pozytywną opinię do projektu uchwały nr 559 w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Świerklaniec.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 559 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Świerklaniec na 2023 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Tadeusz Ledwoń, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, 

Eugeniusz Wajs, Jarosław Wasążnik 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

 

Uchwała Nr LXXII/536/22 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Świerklaniec na 2023 rok, stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały nr 560 w sprawie przedłużenia terminu 

rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Świerklaniec.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Barbara Mateja, Sekretarz Gminy, poinformowała, że do Rady Gminy Świerklaniec 

wpłynęła skarga na działalność Wójta Gminy Świerklaniec, która ze względu na okresowy 

charakter pracy rady nie zostanie rozpatrzona w terminie, w związku z tym został 

przedłożony stosowny projekt uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia 

skargi. W dalszej części poinformowała, że Wójt Gminy w swoim stanowisku wyraził 

pozytywną opinię do projektu uchwały nr 560 w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia 

skargi na działalność Wójta Gminy Świerklaniec. 
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Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały nr 560 w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Świerklaniec. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosław Bacik, Wojciech Bacik, Jolanta Bubalik, Kazimierz Flakus, Adam Francik, Jacek Grysko, 

Łukasz Janas, Zbigniew Jarka, Tomasz Kania, Łukasz Lesik, Michał Nolewajka, Eugeniusz Wajs, 

Jarosław Wasążnik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tadeusz Ledwoń 

NIEOBECNI (1) 

Jerzy Siwy 

Uchwała Nr LXXII/537/22 w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy Świerklaniec, stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, ogłosił 10 minut przerwy.  

15.  Informacja Wójta Gminy o stanie inwestycji budowy kanalizacji na 

terenie Gminy.  

W dyskusji udział wzięli: 

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, w uzupełnieniu przedłożonego sprawozdania, 

poinformowała, że nastąpił odbiór w zakresie tranzytu, gdzie wskazano usterki w zakresie 

zaniżonych studni, które ze względu na warunki atmosferyczne zostaną poprawione wiosną 

przyszłego roku. Nadmieniła, że ta sama sytuacja dotyczy prac wykonywanych w sołectwie 

Nowe Chechło, gdzie nastąpił odbiór ze wskazaniem usterek. W dalszej części 

poinformowała, że w zakresie sołectwa Świerklaniec są obecnie prowadzone prace 

związane z budową kanału w ciągu ul. Kościelnej. Prace związane z odtworzeniem 

nawierzchni w ciągu ul. Tarnogórskiej zostały wstrzymane ze względu na warunki 

atmosferyczne. Nadmieniła, że w zakresie sołectwa Orzech została zatwierdzona zmiana 

organizacji ruchu w zakresie przewiertów. Ponadto, złożono wniosek do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich o zajęcie pasa drogi. W dalszej części poinformowała, że w zakresie 

sołectwa Nakło Śląskie Północ została rozwiązana na mocy porozumienia umowa 

z Wykonawcą. Dodała, że w dniu wczorajszym w zakresie Nakło Śląskie Południe odbyło się 

spotkanie, w trakcie, którego przekazano Wykonawcy projekt porozumienia 
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rozwiązującego umowę. W przypadku odmowy podpisania niniejszego porozumienia, 

Gmina posiada przygotowane oświadczenie o jednostronnym odstąpieniu od umowy. 

• radny Tomasz Kania zwrócił się z zapytaniem, kiedy zostanie wyłoniony nowy wykonawca 

dla realizacji robót w północnej części Nakła Śląskiego i jaki zakres prac będzie realizowany. 

W dalszej części zwrócił się z zapytaniem, kiedy zostanie odtworzona nawierzchnia z kostki 

brukowej w ciągu ul. Górnej w Nakle Śląskim.  

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, poinformowała, że w zakresie północnej części 

Nakła Śląskiego, prowadzony jest końcowy etap inwentaryzacji wykonanych prac oraz 

przygotowanie dokumentacji niezbędnej do ogłoszenia postępowania przetargowego. 

Dodała, że zakres rzeczowy zadania nie zostanie zmniejszony. W dalszej części 

poinformowała, że w zakresie ul. Górnej nie zostały wykonane wszystkie przyłącza do 

posesji, ze względu na płytko posadowioną sieci gazową, która została przebudowana. 

Nadmieniła, że nowy wykonawca w pierwszej kolejności dokona budowy przyłączy 

ul. Górnej w Nakle Śląskim i odtworzenia jej nawierzchni. Dodała, że najprawdopodobniej 

przetarg zostanie ogłoszony w styczniu przyszłego roku.   

• radny Tadeusz Ledwoń zwrócił się z zapytaniem, dotyczącym czasu trwania inwentaryzacji 

wykonanych robót. W dalszej części zwrócił się z zapytaniem, gdzie zostaną odprowadzone 

wody pochodzące z kanalizacji deszczowej wybudowanej w ciągu ul. Obłoków w Nakle 

Śląskim. 

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, poinformowała, że w zakresie południowej części 

Nakła Śląskiego inwentaryzacja polega na sporządzeniu mapy powykonawczej, gdzie 

geodeta naniesie na mapę wybudowane sieci. Nadmieniła, że jednocześnie trwają prób 

szczelności, są przeprowadzane kamerowania wybudowanych sieci. Zaznaczyła, że 

inwentaryzacja będzie trwała minimum 30 dni. W dalszej części poinformowała, że 

w zakresie Nakło Śląskie Południe występują ulice, gdzie prace nie zostały jeszcze 

rozpoczęte, w związku z tym przetarg będzie mógł być ogłoszony najprawdopodobniej 

w styczniu przyszłego roku. Następnie przedstawiła informacje na temat procedury 

postępowania przetargowego. W dalszej kolejności poinformowała, że woda z kanalizacji 

deszczowej w ciągu ul. Obłoków w Nakle Śląskim zostanie odprowadzona do 

ul. Cmentarnej przez nieruchomości gminne. 

• radny Tadeusz Ledwoń (Ad Vocem) zwrócił się z zapytaniem, czy inwentaryzacja może 

wpłynąć na możliwość ogłoszenia przetargu. 

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, poinformowała, że procedura postępowania 

przetargowego i inwentaryzacja mogą być prowadzone równolegle.  

• radny Łukasz Lesik wyraził pochwałę dla przedłożonego sprawozdania, który zawiera 

bardzo szczegółowe informacje. W dalszej części poinformował, że na stronie 2 nastąpiła 

omyłka pisarska w zakresie numeracji drogi krajowej. Następnie zwrócił się zapytaniem 

dotyczącym błędów występujących w dokumentacji projektowej.  

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, wyraził swoją opinię na temat nieścisłości 

w dokumentacji projektowej.  

• radny Michał Nolewajka złożył podziękowanie za sposób przedstawienia informacji 

w sprawozdaniu. W dalszej części odniósł się do kwestii realizacji zadania w sołectwie 

Orzech. Następnie zwrócił się z zapytaniem, w jakim stopniu wykonanie przewiertu pod 

drogą wojewódzką wpłynie na stopień realizacji zadania. 
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• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, poinformowała, że przewierty pod drogą 

wojewódzką są kluczowym elementem zadania, który w znaczny sposób wpłynie na stopień 

realizacji zadania. W dalszej części poinformowała, że Wykonawca wystąpił z wnioskiem 

o aneks terminowy, który wydłużałby realizację zadania do końca czerwca 2023, jednak 

prace najprawdopodobniej zostaną zakończone wcześniej.  

• radny Mirosław Bacik zwrócił się z zapytaniem dotyczącym prac prowadzonych w ciągu 

ul. Karola Miarki i Głównej. 

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, poinformowała, że prace prowadzone są już 

jedynie w ciągu ul. Kościelnej w Świerklańcu, pozostałe sieci zostały już zakończone 

i mieszkańcy mogą występować z wnioskiem o warunki techniczne budowy przyłączy. 

• radny Łukasz Lesik zwrócił się z zapytaniem, czy zwiększenie ilości odwiertów na etapie 

sporządzenia dokumentacji projektowej wpłynęło by na zwiększenie jej dokładności. 

• Pani Anna Kubica, Zastępca Wójta Gminy, poinformowała, że wykonano wystarczającą ilość 

odwiertów na etapie sporządzania dokumentacji projektowej. W dalszej części 

poinformowała, że na utrudnienia związane z nieścisłościami w dokumentacji projektowej 

zwraca uwagę tylko jeden wykonawca, realizujący zadanie w Nakle Śląskim.  

• radny Kazimierz Flakus (Ad Vocem) przedstawił opinię na temat pracy firmy projektowej. 

Następnie przedstawił sytuacje, w której przez długi okres czasu zwracał się z prośbą do 

projektantów o weryfikacje projektu w terenie. Nadmienił, że interwencja Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji zapobiegła błędnemu zaprojektowaniu kanalizacji w ciągu jednej 

z gminnej ulic.  

• radny Łukasz Lesik zwrócił uwagę na zanieczyszczenie drogi ul. Powstańców w Nakle 

Śląskim, które powstaje w wyniku poruszania sią samochodów w okolicach placu 

technicznego.  

Informacja Wójta Gminy o stanie inwestycji budowy kanalizacji na terenie Gminy, stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu.  

16. Sprawozdanie z realizacji zadań nad Zalewem Nakło – Chechło w 2022 

rok 

Sprowadzanie z realizacji zadań nad Zalewem Nakło – Chechło w 20223 roku, stanowi załącznik 

nr 18 do protokołu.  

17. Przyjęcie protokołów z sesji w dniu 30.11.2022 r. oraz sesji nadzwyczajnej 

w dniu 07.12.2022 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Wasążnik poinformował, że w związku z tym, że do 

Biura Rady Gminy nie wpłynęły pisemne zgłoszenia do treści protokołu, to na podstawie § 43 

statutu Gminy Świerklaniec protokoły z sesji w dniu 30.11.2022 r. oraz sesji nadzwyczajnej w dniu 

07.12.2022 r., zostają przyjęte bez konieczności głosowania. 
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18. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał Rady Gminy, działalności 

w okresie międzysesyjnym oraz innych istotnych dla Gminy spraw. 

Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał Rady Gminy, działalności w okresie 

międzysesyjnym oraz innych istotnych dla Gminy spraw, stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

19. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami, 

stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 

20. Informacje i komunikaty w sprawach bieżących. 

W dyskusji udział wzięli: 

• Pan Jarosław Wasążnik, Przewodniczący Rady Gminy, złożył życzenia noworoczne.  

 

 

21. Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Świerklaniec o godz. 17:05 

zamknął LXXII sesję Rady Gminy Świerklaniec.  

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: B. Bzdziuch 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 


